

恒生樓夜話 18/9/2008 Hang Seng Hall Night Talk

程翔先生擔任本年度恒生樓首次夜話的主講嘉賓，與恒生樓舍監鄒桂昌教授伉儷及逾七十位恒生樓宿生合照。

The guest speaker of 1st Night Talk of Hang Seng Hall 2008-09, Mr Ching Cheong posed a group photo with Professor and Mrs Chau Kwai Cheong, Warden of Hang Seng Hall and over 70 Hang Seng Hall students after the talk.



書院聚會 —— 辯論比賽 28/10/2008 College Assembly —— Debate Match



校董陳曾燾博士(右)親臨書院聚會進行支票致送儀式，陳校董捐款港幣一百萬，成立「陳曾燾博士群育計劃」，由院長馮國培教授代表書院接受支票。

Dr Thomas T T Chen, College Trustee (right), presented a donation cheque of HK\$1,000,000 to the College for the establishment of the "Dr Thomas Chen Community

Education Programme". Professor Fung Kwok-pui, College Head, represented the College to receive the cheque.



辯論比賽由聯合書院粵語辯論隊八位成員分兩隊於思源廣場進行，辯題為「大學階段推行道德教育為時已晚」。

The Debate Match was held between two teams of four members each from the United College Debate Team

(Cantonese) at Si Yuan Amphitheatre, on the topic "It is too late to promote moral education in university studies".

健康聯合人系列——健康講座 4/11/2008 & 7/11/2008 Health Series —— Health Talks



方玉輝醫生主講「驗身多面睇」。

Dr Ben Fong delivered a luncheon talk on "Health Screening".



書院輔導長王香生教授(左圖)及聯合校友容樹恆醫生(94/醫學)(右圖)介紹長跑的準備及應注意的事項。

Professor Stephen Wong, Dean of Students, (picture on left) and Dr Patrick Yung (picture on right) spoke on the topic of preparation for marathon.

6th Alumni Talk 校友講座第六講 11/11/2008

講題：振翅高飛——你準備好了嗎？ Topic: Are You Ready To Take Off?



院長馮國培教授致送紀念品予國泰航空企業傳訊總經理程鼎一校友(86/英文)。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, presented souvenir to Mr Dane Cheng (86/ENG), General Manager, Corporate Communication of Cathay Pacific Airways Limited.



逾七十位同學與程校友及一眾嘉賓合照。

Over 70 UC students posed a photo with Mr Cheng and all the guests.